
I. Posiedzenie Zarządu odbyło się w dniu 16.09.2015 . ";;- ; r,-,r."'r3
Publicznyn nr I w Czechowicach Dziedzjcach przy ul. Polnej 33.

W posiedzeniu udział wzięli cz,łonkowie Zatządll. Kazlmietz Urbanski. Jerzy Przygoda.
Anna Bekas, Alina Sikorą Jan Kocierz.

Podczas posiedzenia Zarządu:

1. PrŻewodnicŻący Kazimierz Urbański rozpoczął posiedzenie od przywitania członków
Zuządu.

2. stwierdził' iż posiedzenie Zarządu osicdla ''Renardowice" 
jest plawomocne'

ponieważ bierze w nim udział 5 człoŃów, co stanowi więcej niŻ połowę stafutowego
składu ZavądLr.

3. Członkowie ZarŻądu osiedla ,'Renardorł'ice'' dokonali wyboru zastępcy
przewodliczącego, którym został Jerzy Przygoda oruz seketaŹa. k1órym została
Alna Bekas' Członkowie ZatzĄdu w1łrazili zgodę na objęcie w/w fuŃcji i zostali
w1brani rł glosorł aniu jednoglo"nie'

4' Przewodniczący poinformował Członków. że:
a) 10.09.20]5 r. (czwańek) o godz. 8@ zgłosił do Wydziału lZD, do pani Barbary

Szopy, że w parl_u nie świecą 23 punkty świętlne. o godz. 10@ otrzymał
inlormację Z\łTotną, że spalonę żarówki został-v wymienione, a uszkodzone
oprawki będące przycryną nie świecenia kilku lamp zab.ano na warsŹat.
Pani inspektor zaperłniła' że w dniu 1l.09.2015 r. wszystkie punłt]' świetlne
będą działĄ'

b) w ŻwiąŻku Ż \łątpliwościani zgłoszonymi podczas ogóJrrego zebrańa przez' Pana
Milosłalva Lisa dokonał sprawdzenie ilości ławek w parku zgłoszonych do
naprawy przez mieszkańcólł'. Zgodnie z informacja zawartą 'w sprawozdaniu było
to kilka ławek: 4 szt. w skate parku, 1 sztuka zgłoszona przez Pałią stanisławę
Koniecay) i 2 sztuki w je&Ę z alejek'

c) zwrócił się do inspęktora IZD Janlsza Mory.to o dokonanie pŻeglądu stanu
ławek w parku i ich ewentuahą naprawę lub konserwację.

5. Przewodniczący złożył sprawozdanic z comJesięcznego objazdu osiedla

'.Renardołice". 
które miało miejsce ]6.09.2015 r' w go<lz. od 9{ do godz' 11@

w składzie: wicebumistrz Paweł Mrowiec, przewodniczący KazjmięrŻ Urbatiski,
członek JęrŻy PrŻygoda. PodcŻas wizji w te.enie:
a) przeprowadzono kontrolę na skrzyżowaniu ul. Polnęj z ul. Fałata, W któIej brał

udział mieszkaniec Paweł Swierk_
b) sprawdzono stan piłko ch\ł}_tów na boisku w parku ( sprawa zgloszona przez

Edwarda Jonkisza),
c) udano się na ui. Wybickiego w sprawie drogi pożalowej,
d) dokonano kontroli kanafu ulgi pod kątem wyrastania Ż otwolów płyt fdestu

i samosiejek drzew,
e) sprawdzono stan własności działek przylegających do Młynówki wzdłuż ul.

Barbar; o.l ul' Jasnej do Lll. Węglouej.
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Pismo złożono osobiście,, !
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6. Ustalono temin następnego posiedz€nia zalządunaóziei 0.10'2015 r' o godz. 18@.
7' wyznaazono dyżrr członka Zarząńu m dzień .1o.2o15 r' o godz. 18@ (będzie go

pełnił: Kazimierz Ulbariski ).

IV' Zakończenie posiedz'enia plzez Przęwodniczącego Zatz4dw

Sporądziła:
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